
 

Pöytäkirja 

Elinkeinotyöryhmä 
 

Aika: Tiistai 3.5.2022 klo 15:00  

Paikka:  Pöytyän kunnanvirasto, Kyrön toimipiste 

Paikalla: Mika Joki, kunnanjohtaja 

Tiina Hämäläinen, elinvoimajohtaja 

Olli-Pekka Hannu, aluearkkitehti 

Tarmo Rantanen, tekninen johtaja 

Hilkka Lindgren, kunnanhallituksen puheenjohtaja 

Ilkka Rantala, kunnanvaltuuston puheenjohtaja 

Timo Knuutila, Pöytyän Yrittäjät ry / Sähköurakointi Knuutila 

Katariina Kilpeläinen, Ommel ja ilo 

Eila Alho, Eilamari Oy 

 

Poissa Vilja Lahti, teknisen lautakunnan puheenjohtaja 

Jarmo Lalli, Pöytyän Yrittäjät ry / Jarmo Lalli Oy 

Esa Mäkilä, Yläneen Yrittäjät ry / Mäkilän saha 

Jari Lahtinen, MTK 

Jussi Raikko, Hydoring Oy 

Hanna Helenius, Piltti Oy 

Eeva-Leena Kajata, Metodi 

  

  

 

 

 

 

 

 



 

 

1. Kokouksen avaus ja asialistan hyväksyminen 

Puheenjohtaja avasi kokouksen 3.5.2022 klo 15:09 ja asialista hyväksyttiin 

 

2. Kyrön sahan tilanne 

 

Metsä Fibre on julkaissut lehdistötiedotteen 7.3.2022: 

 

Metsä Groupiin kuuluva Metsä Fibre käynnistää muutosneuvottelut liittyen suunnitelmaan lopettaa 

sahatavaratuotanto Kyrössä. Suunnitelman mukaisesti tuotanto päättyisi kesän 2022 aikana. Kyrön 

sahan muutosneuvottelut koskevat 73 työntekijää eli sahan koko henkilöstöä. 

 

”Kyrön sahan tekninen käyttöikä on tullut elinkaarensa päähän. Tästä syystä olemme ryhtyneet 

suunnittelemaan sahan toiminnan alasajoa”, toteaa Metsä Fibren toimitusjohtaja Ismo Nousiainen.  

 

Kyrön sahan vuotuinen mäntysahatavaran tuotantokapasiteetti on noin 230 000 kuutiometriä. Se 

käyttää vuosittain noin 450 000 kuutiometriä puuta. 

 

Keskusteltiin sahan tilanteen vaikutuksista Pöytyän elinkeinoihin yleensä. Sahalla on arviolta 15 hlö 

alihankkijoina eli kokonaisvaikutus lienee 80-90 hlö.  

 

Aiheesta ei olla saatu enempää informaatiota, joten luultavimmin aiheeseen palataan vasta 

myöhemmin, kesän jälkeen.  

 

3. Ukrainan sota ja Venäjän pakotteet 

Keskusteltiin Ukrainan sodan sekä sen myötä Venäjälle asetettujen pakotteiden vaikutuksesta 

Pöytyäläisiin yrityksiin.  

Päätettiin, että elinvoimajohtaja toimii jatkossa koordinaattorina linkittämässä tekijöitä ja 

työnantajia.  

 

4. Kuulumiset yrityskentältä 

Kuultiin yrittäjien kuulumiset/mahdolliset terveiset kentältä.  

 

5. Kunnan ajankohtaiset asiat 

Kuultiin kunnan ajankohtaiset asiat 

Elinvoimajohtaja kertoi mm. seuraavista asioista: 

5.1. Tonttimarkkinointi-kampanja 

 

5.2.  Alihankintamessut 

 

5.3. Työvoiman saatavuuden kehittämishanke 

 



 

5.4. TE-palvelu-uudistus 2024 

 

5.5. Avautuneet EU-rahoitukset  

 

6. Esimiespäivä 

Edellisessä kokouksessa nousi toive esimiespäivän järjestämisestä kunnassa. 

Esimiespäivän valmistelut jatkuvat ja koulutus tullaan järjestämään Pöytyällä syksyllä.  

7. Muut asiat 

Elinvoimajohtaja on järjestämässä yhdessä naapurikuntien kanssa Yrittäjäviikkoa. Se sijoittuu 

syyskuulle ajalle 5.-11.9.2022. Yrittäjäviikon aikana nostetaan alueen yrittäjiä mahdollisimman 

paljon esille, järjestetään heille koulutuksia ja viikko huipentunee 10.9.2022 suunniteltavaan 

Auranmaan Yrittäjägaalaan.  

 

8. Seuraavan kokouksen ajankohta 

Seuraava kokous ti 23.8.2022 klo 9-11 – paikka ilmoitetaan myöhemmin 

 

9. Kokouksen päättäminen 

Kokous päätetty 16:53 

 


